
Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 24. 4. 2017 

Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:20 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Jan 

Šťastník, Petr Šíma, Pavel Brückner 

 

Program jednání 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Materiály z regionálních komisí 
5) Informace ze sekretariátu  
6) Regionální VH 
7) Regionální výběry – stav příprav 
8) Čerpání rozpočtu 2017 
9) ODM Brno 2017 
10) Rozvojový plán regionu 
11) Různé 

 

 

Bod 1) Jiří Matyáš přivítal všechny členy výkonného výboru. RVV se sešel v kompletním složení před 

blížící se regionální valnou hromadou, která je na programu 3. května 2017. RVV schválil program 

jednání. 

 

Bod 2) Petr Šíma stručně informoval o bodech z jednání regionálních sekretářů. Ze soutěžních změn 

bylo zmíněno především rozšíření Superligy na 14 týmů, novinka v podobě prodloužení 3 na 3 či nový 

formát nejvyšší ligy juniorů, která bude od příští sezóny otevřená do maximálního počtu 24 družstev 

napříč celou republikou.  

Debata nad soutěžemi juniorek: družstva z Regionu VI mají předběžný zájem o vrcholovou soutěž 

(Židenice, Bulldogs, Vsetín,…) => předpoklad nedostatku družstev pro regionální soutěž juniorek. 

Diskuze nad povinností mít mládežnická družstva v Divizi. Členové RVV se přiklání k variantě, aby 

jedno z družstev muselo být z kategorie dorost či junioři vzhledem k dlouhodobé výchově mládeže 

v oddíle i částečné eliminaci ostaršování či přecházení hráčů. 

Program podpory č. 6: vybrány oddíly Hattrick Brno, Florbal Židenice, Zlín Lions, Panthers Otrokovice 

a Bulldogs Brno. 

Program podpory č. 3: přihlášené oddíly Znojmo, Bulldogs Brno, Florbal Židenice, Sokol Brno I, 

Aligators, Zlín Lions a Orel Uherský Brod => zástupci oddílů předstoupí před výběrovou komisi ve 

středu 3. května 2017 v Brně. RVV schválil za Region VI do komise Jiřího Matyáše. 

 

Jiří Matyáš vyjádřil v řadě bodů shodu se zápisem z VV a doplnil o poznámky k budoucím úpravám 

pravidel v roce 2018. Zásadní bude dle pravidel povinnost hrát s ochrannými brýlemi pro hráče do 17 

let. 

 

Bod 3) Z celostátních komisí během jednáními RVV nepřišly žádné nové materiály. Pouze Marek 

Chlumský zaslal všem členům regionální komise mládeže a metodiky sjednanou akci těchto 



regionálních komisí do Brna na konec června. Není šťastné těsně před volební regionální valnou 

hromadou, protože může být zvolen nový předseda komise mládeže a dojít ke změně v obsazení 

v komisi. 

 

Bod 4) Žádná z regionálních komisí se mezi jednáními RVV nesešla. Disciplinární komise řeší případ 

z posledního turnaje Zlínské ligy mužů, kde došlo k udělení dvou ČK3. 

 

Bod 5) Petr Šíma zmínil postupný konec soutěží. Dohrává se play-off dorostenců o postup do 1. ligy 

dorostenců a dále už pouze soutěže mladších žáků i žákyň, elévů a přípravek. Probíhá distribuce 

medailí pro kategorie přípravka, elévové a mladší žákyně na poslední turnaje, případně do oddílů, 

které už soutěže dohrály. Debata nad případnými novými družstvy či oddíly pro další sezonu. 

 

Bod 6) RVV diskutoval přípravy pro regionální valnou hromadu, RVV se domluvil, že RVH povede 

hejtman Jiří Matyáš. Petr Šíma zveřejnil jednotlivé přihlášené kandidáty na pozice hejtmanů či na členy 

výkonného výboru. Diskuze RVV nad případnou účastí na regionální VH. 

 

Bod 7) Pavel Brückner informoval o regionálních výběrech. Postupně stále probíhají tréninky, 

především žákyň a dorostenek, které čeká na konci května závěrečný turnaj.  

V květnu proběhne testování všech regionálních výběrů => 8. května ve Zlíně a 13. května v Brně. 

Na 20. května je v Ostravě naplánován závěrečný turnaj mladších žáků, kde se setkají po vzoru 

starších žáků 4 kraje. Domluvena doprava družstev na turnaje => z Brna mikrobus, ze Zlína vlak. 

 

Bod 8) Rozpočet plněn na 30%, vzhledem k období standardní stav. 

 

Bod 9) Petr Šíma informoval, že v rámci ODM2017 byl rozlosován chlapecký i dívčí turnaj. Dění 

z ODM bude pravděpodobně vysíláno i v ČT. Diskuze nad reálnými možnostmi hal z hlediska umístění 

kamer pro televizi. 

 

Bod 10) Petr Šíma potvrdil, že nadále probíhají schůzky s oddíly. Nejvíce se řeší personální zajištění a 

kapacita tréninkových prostor. 

 

Bod 11) Petr Šíma informoval o konání VH ČUS 23. května a požádal o schválení kandidatury do 

ČUSu za florbal. RVV jednohlasně schválil kandidaturu Petra Šímy. 

O další schůzce RVV se bude rozhodovat až po volbách v rámci regionální valné hromady a zvolení 

nového výkonného výboru. 

 

 

Konec: ve 21:45 

Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 

 

 

 


